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MĚSTSKÁ ČÁST PRAHA 20 

ZÁPIS 

ZASTUPITELSTVO MĚSTSKÉ ČÁSTI PRAHA 20 

jednání č. ZMC/24 

konané dne 20.12.2021 

 

Přítomni: Alexová Eva, Mgr. Beneda Jiří, Mgr. Cibochová Alžběta, Češpivová Daria, Hájková Jana, 

BBA, Hošek Vladimír, Ing. Jukl Jindřich, Ing. arch. Karhanová Grigoryan Kristine, Kočí Jaroslav st., 

Bc. Kočí Jaroslav ml., Bc. Liška Ivan, Mgr. Měšťan Petr, Moravcová Markulinec Hana, Mgr. Moudrý 

Jakub, Polydorová Karla, Mgr. Skalický Pavel, Stára Richard, Ing. Římal Zbyněk, Bc. Šebek Jiří, Ing. 

Vacek Miloš, Ing. Wágner Pavel 

 

Omluveni: Ing. Herian Milan, Mucha Zbyněk, Mgr. Růžička Petr, DiS., Mgr. Štrobová Alena  

 

Přítomni za ÚMČ Praha 20: 

JUDr. Barbora Lukšová Frantová – tajemník ÚMČ Praha 20 

vedoucí odborů (Ing. Měšťan Richard, Ing. Vavruška Zdeněk, Ing. Brzkovská Monika, Ing. Hejkrlík 

Milan, Mgr. Kazda Viktor, Bc. Šimáček Vojtěch, Mgr. Bidlová Věra, Bc. DiS. Vlasáková Ivana), za 

odbor ekonomický Nováková Kateřina, za informatiku Ing. Černíková Iveta, Krušina David, za kancelář 

úřadu Tremlová Kateřina a Jandová Andrea  

 

Zahájení 

 

Starosta, pan Mgr. Petr Měšťan přivítal všechny přítomné na dvacátém čtvrtém zasedání Zastupitelstva 

MČ Praha 20, které zahájil v 17:04 hodin ve Chvalské stodole. Pan starosta upozornil, že z jednání je 

pořizován audiovizuální záznam. Konstatoval, že zastupitelstvo bylo svoláno řádně ve smyslu zákona 

č.  131/2000 Sb. o hl. m. Praze. Informace o konání ZMČ byla zveřejněna obvyklým způsobem a včas. 

Podle prezenční listiny bylo přítomno 21 zvolených členů zastupitelstva. Zastupitelstvo je tedy 

usnášeníschopné. Omluveni jsou paní Mgr. Alena Štrobová, pan Mgr. Petr Růžička, DiS., pan Zbyněk 

Mucha a pan Ing. Milan Herian. Zápis z minulého, dvacátého třetího zasedání byl ověřen a schválen. 

Materiály obdrželi zastupitelé v elektronické podobě. Zapisovatelkou je paní Andrea Jandová. Starosta 

určil za ověřovatele zápisu 2 členy zastupitelstva – paní Mgr. Alžbětu Cibochovou a pana Richarda 

Stáru.  Návrhový výbor je přítomen k plnění své funkce. 

 

Po zahájení pan starosta poděkoval za velkou práci nejen pro Horní Počernice, ředitelce knihovny, paní 

Boženě Beňové, která odchází do penze. Popřál hodně štěstí a zdraví a společně s místostarostkou, paní 

Evou Alexovou předali květiny. 

 

Pan starosta podal následující informace: 

- o schváleném Rozpočtu hl. m. Prahy na r. 2022 dne 16.12.2021 

- o rekonstrukci a odkanalizování komunikace V Slavětíně, která by měla začít na jaře r. 2022 

- pozval na žádost rodiny Špačkových na představení „Vize budoucí podoby lokality Xaverov“, 

které se uskuteční ve středu 5.1.2022 od 17:00 hodin ve Chvalské stodole 

- informoval o chodu úřadu o vánočních svátcích, a to 23.12.2021 a 31.12.2021 provoz od 8:00 

do 11:00 hod. V ostatních dnech běžný provoz. 
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2. Schválení programu 

Rada městské části schválila návrh programu ZMČ dne 12.12.2021, který byl řádně vyvěšen na úřední 

desce a zaslán všem zastupitelům emailem. Pan starosta předložil návrh programu v upraveném znění, 

a to následovně: 

Stáhnout z programu bod 5.01 „Změna počtu členů Rady m. č. Praha 20 

A doplnit na návrh zastupitelky paní Jany Hájkové, BBA „Žádost spolku SH ČMS - Sbor dobrovolných 

hasičů Praha - Chvaly o změnu darovací smlouvy č. S/30/2021/0029 akce "Hasičský ples" a zařadit 

tento bod nově jako bod 5.01. 

Pan starosta požádal přítomné zastupitele o další návrhy k doplnění nebo změnu programu. 

Diskuse: V. Hošek, Mgr. P. Měšťan  

Po ukončení diskuse nechal pan starosta hlasovat o upraveném programu zasedání: 

Alexová Eva nezařazená\ý Pro 

Mgr. Beneda Jiří SPP Pro 

Mgr. Cibochová Alžběta HOP Pro 

Mgr. Moudrý Jakub Počernice JINAK Pro 

Češpivová Daria HOP Pro 

Hájková Jana BBA ANO 2011 Pro 

Ing. Herian Milan SPP Omluven 

Hošek Vladimír Počernice JINAK Pro 

Ing. Jukl Jindřich ODS s NKHP Pro 

Ing. arch. Karhanová Grigoryan Kristine Šance p. P. Pro 

Kočí Jaroslav KSČM Pro 

Bc. Kočí Jaroslav Šance p. P. Pro 

Bc. Liška Ivan ODS s NKHP Pro 

Mgr. Měšťan Petr  ODS s NKHP Pro 

Moravcová Markulinec Hana Šance p. P. Pro 

Mucha Zbyněk  HOP Omluven 

Polydorová Karla  SPP Pro 

Mgr. Růžička Petr, DiS. nezařazená\ý Omluven 

Ing. Římal Zbyněk ANO 2011 Pro 

Mgr. Skalický Pavel  HOP Pro 

Stára Richard  ODS s NKHP Pro 

Bc. Šebek Jiří HOP Pro 

Mgr. Štrobová Alena HOP Omluven 

Ing. Vacek Miloš  HOP Pro 

Ing. Wágner Pavel Šance p. P. Pro 

Pro: 21 (84%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 

Pro takto navržený program hlasovalo všech 21 přítomných členů ZMČ Praha 20, nikdo nebyl proti a 

nikdo se nezdržel hlasování. Program zasedání byl schválen. 

 

 

 

Program jednání: 
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Pořadí Věc 
Kód 

kontroly 
Číslo materiálu 

1 

Záměr úplatného nabytí spoluvlastnického podílu ve výši id 2/16 

pozemku parc. č. 5/2 a stavby umístěné na pozemku, budovy č.p. 

16, vše v k. ú. Horní Počernice, obec Praha 

3.01 BJ/2815/2021 

2 
Záměr směny obecního pozemku parc. č. 3763/2 za pozemek KN 

parc. č. 3362/3 vše v k. ú. Horní Počernice, obec Praha 
3.02 BJ/2819/2021 

3 
Návrh Rozpočtu MČ Praha 20 na rok 2022 a návrh střednědobého 

rozpočtového výhledu MČ Praha 20 do roku 2027 
4.01 BJ/2803/2021 

4 Rozpočtové provizorium MČ Praha 20 na rok 2022 4.02 BJ/2802/2021 

5 
Informace o rozpočtových opatřeních č. 90 až č. 104 schválených 

Radou MČ Praha 20 v roce 2021 
4.03 BJ/2801/2021 

6 
Žádost spolku SH ČMS - Sbor dobrovolných hasičů Praha - Chvaly 

o změnu darovací smlouvy č. S/30/2021/0029 akce "Hasičský ples" 
5.01 BJ/2844/2021 

7 Zřízení jednotky sboru dobrovolných hasičů 5.02 BJ/2820/2021 

8 

Schválení výplaty peněžitého plnění fyzickým osobám, které nejsou 

členy zastupitelstva MČ Praha 20, za výkon funkce členů výborů 

ZMČ a komisí RMČ za rok 2021 

5.03 BJ/2817/2021 

9 Zpráva o činnosti RMČ Praha 20 5.04 BJ/2816/2021 

 

 

18:00 - 18:30 hodin - Dotazy a interpelace z řad veřejnosti nezastupitelů 

 

 

3. Majetek 

3.01 Záměr úplatného nabytí spoluvlastnického podílu ve výši id 2/16 pozemku parc. č. 5/2 a 

stavby umístěné na pozemku, budovy č.p. 16, vše v k. ú. Horní Počernice, obec Praha 

Materiál předložil Mgr. Petr Měšťan, starosta 

 

Na základě usnesení č. RMC/127/5/2234/21 ze dne 3. 12. 2021 je ZMČ předkládán k vyjádření záměr 

úplatného nabytí spoluvlastnického podílu ve výši id 2/16 pozemku parc. č. 5/2 o výměře 1507 m2 druh 

pozemku –zastavěná plocha a nádvoří, jehož součástí je stavba č.p. 16, jiná stavba vše v k. ú. Horní 

Počernice, obec Praha, z vlastnictví XXXX XXXX XXXXXXX (spoluvl. podíl 1/16) a XXXX 

XXXX XXX (spoluvl. podíl 1/16) za celkovou kupní cenu 1.277.182,00 Kč, tj. za cenu 6.780,- Kč/m2. 

 

Diskuse: J. Hájková, BBA, Ing. Z. Vavruška (vedoucí OHSaI), Ing. M. Vacek, Mgr. Jiří Beneda, K. 

Polydorová, Mgr. P. Měšťan 

 

Po ukončení diskuse nechal pan starosta hlasovat o předloženém návrhu usnesení: 

Alexová Eva nezařazená\ý Pro 

Mgr. Beneda Jiří SPP Zdržel se 

Mgr. Cibochová Alžběta HOP Pro 

Mgr. Moudrý Jakub Počernice JINAK Pro 

Češpivová Daria HOP Pro 

Hájková Jana BBA ANO 2011 Zdržel se 

Ing. Herian Milan SPP Omluven 

Hošek Vladimír Počernice JINAK Pro 

Ing. Jukl Jindřich ODS s NKHP Pro 

Ing. arch. Karhanová Grigoryan Kristine Šance p. P. Pro 
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Kočí Jaroslav KSČM Pro 

Bc. Kočí Jaroslav Šance p. P. Pro 

Bc. Liška Ivan ODS s NKHP Pro 

Mgr. Měšťan Petr  ODS s NKHP Pro 

Moravcová Markulinec Hana Šance p. P. Pro 

Mucha Zbyněk  HOP Omluven 

Polydorová Karla  SPP Zdržel se 

Mgr. Růžička Petr, DiS. nezařazená\ý Omluven 

Ing. Římal Zbyněk ANO 2011 Pro 

Mgr. Skalický Pavel  HOP Zdržel se 

Stára Richard  ODS s NKHP Pro 

Bc. Šebek Jiří HOP Pro 

Mgr. Štrobová Alena HOP Omluven 

Ing. Vacek Miloš  HOP Zdržel se 

Ing. Wágner Pavel Šance p. P. Pro 

Pro: 16 (64%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 5 (20%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 

Usnesení bylo schváleno. 

 

Usnesení číslo: ZMC/24/1/0299/21 

Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) schvaluje 

- úplatné nabytí spoluvlastnického podílu ve výši id 2/16 pozemku parc. č. 5/2 o výměře 1507 

m2, druh pozemku –zastavěná plocha a nádvoří, jehož součástí je stavba č.p. 16, jiná stavba 

(zbořeniště) vše v k. ú. Horní Počernice, obec Praha, z vlastnictví XXXX XXXX XXXXXX 

XXXXXXXXX  (spoluvl. podíl id 1/16) a XXXX XXXXXXXXX XXX XXXXXX 

XXXXXXXX (spoluvl. podíl id 1/16) za celkovou kupní cenu 1.277.182,00 Kč, tj. za cenu 

6.780,- Kč/m2. 

- uzavření kupní smlouvy s XXXX XXXX XXXXXXX XXXXXXXXXX X XXXX       

XXXXXX XXX XXXXXX XXXXXXXXX  

2) ukládá 

- předložit kupní smlouvu smluvním stranám k podpisu. 

Zodpovídá  

1. RMČ    

Termín: 31.01.2022     

 
3.02 Záměr směny obecního pozemku parc. č. 3763/2 za pozemek KN parc. č. 3362/3 vše v k. ú. 

Horní Počernice, obec Praha 

Materiál předložil Mgr. Petr Měšťan, starosta 

 

Na základě usnesení č. RMC/128/3/2265/21 ze dne 12.12.2021 je ZMČ předkládána k vyjádření směna 

obecního pozemku parc. č. 3763/2, druh pozemku – ostatní plocha, způsob využití – jiná plocha, o 

výměře 45 m2, odděleného od pozemku KN parc. č. 3763, druh pozemku – ostatní plocha, způsob využití 
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– ostatní komunikace, o výměře 7718 m2, v k. ú. Horní Počernice, na základě GP č. 5711-157/2020 ze 

dne 27. 11. 2020, za pozemek KN parc. č. 3362/3, druh pozemku – ostatní plocha, způsob využití – 

zeleň, o výměře 2 m2 v k. ú. Horní Počernice, ve vlastnictví XXXXX X XXXXXXXX XXXX XXX 

XXXXXXXX, s doplatkem ve prospěch MČ Praha 20 ve výši 323.790,- Kč (za 43 m2), tj. 7.530,- 

Kč/m2, za účelem sjednocení vlastnických vztahů ke stavbě a pozemku pod stavbou. Směna nemovitostí 

je lokalizována nárožím ulic Domkovská a Jeřická. 

 

Do diskuse se nikdo nepřihlásil. 

Pan starosta nechal hlasovat o předloženém návrhu usnesení: 

Alexová Eva nezařazená\ý Pro 

Mgr. Beneda Jiří SPP Pro 

Mgr. Cibochová Alžběta HOP Pro 

Mgr. Moudrý Jakub Počernice JINAK Pro 

Češpivová Daria HOP Pro 

Hájková Jana BBA ANO 2011 Pro 

Ing. Herian Milan SPP Omluven 

Hošek Vladimír Počernice JINAK Pro 

Ing. Jukl Jindřich ODS s NKHP Pro 

Ing. arch. Karhanová Grigoryan Kristine Šance p. P. Pro 

Kočí Jaroslav KSČM Pro 

Bc. Kočí Jaroslav Šance p. P. Pro 

Bc. Liška Ivan ODS s NKHP Pro 

Mgr. Měšťan Petr  ODS s NKHP Pro 

Moravcová Markulinec Hana Šance p. P. Pro 

Mucha Zbyněk  HOP Omluven 

Polydorová Karla  SPP Pro 

Mgr. Růžička Petr, DiS. nezařazená\ý Omluven 

Ing. Římal Zbyněk ANO 2011 Pro 

Mgr. Skalický Pavel  HOP Pro 

Stára Richard  ODS s NKHP Pro 

Bc. Šebek Jiří HOP Pro 

Mgr. Štrobová Alena HOP Omluven 

Ing. Vacek Miloš  HOP Pro 

Ing. Wágner Pavel Šance p. P. Pro 

Pro: 21 (84%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 

Usnesení bylo schváleno. 

 

Usnesení číslo: ZMC/24/2/0300/21 

Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) schvaluje 

- směnu obecního pozemku  parc. č. 3763/2, druh pozemku – ostatní plocha, způsob využití – 

jiná plocha, o výměře 45 m2, odděleného od pozemku KN parc. č. 3763, druh pozemku – ostatní 

plocha, způsob využití – ostatní komunikace, o výměře 7718 m2, v k. ú. Horní Počernice, obec 

Praha,  na základě GP č. 5711-157/2020 ze dne 27. 11. 2020, za pozemek KN parc. č. 3362/3, 

druh pozemku – ostatní plocha, způsob využití – zeleň, o výměře 2 m2 v k. ú. Horní Počernice, 



 
Zápis je zveřejněn anonymizovaný z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných 

osobních údajů v souladu s Nařízením Evropského parlamentu a Rady (EU) č. 2016/679 (GDPR) 

a další platnou právní úpravou. 

 

6 

 

obec Praha, ve vlastnictví XXXXX X XXXXXXXX XXXX XXX XXXXXXXX, 

s doplatkem za rozdíl výměr směňovaných pozemků (43 m2) ve prospěch MČ Praha 20 ve výši 

323.790,- Kč  tj. 7.530,- Kč/m2. 

 

- uzavření směnné smlouvy s XXXXX X XXXXXXXX XXXX XXX XXXXXXXX 

 

2) ukládá 

- předložit směnnou smlouvu smluvním stranám k podpisu. 

 

Zodpovídá  

1. RMČ  

Termín: 31.01.2022     

 

 
4. Finance 

4.01 Návrh Rozpočtu MČ Praha 20 na rok 2022 a návrh střednědobého rozpočtového výhledu 

MČ Praha 20 do roku 2027 

Materiál předložil Mgr. Petr Měšťan, starosta 

 

Pan místostarosta odprezentoval návrh rozpočtu na rok 2021 a návrh střednědobého rozpočtového 

výhledu do roku 2026. 

 

Rozpočet městské části Praha 20 na rok 2022 je navržen s objemem příjmů 

161 118,4 tis. Kč a výdajů ve výši 227 705,0 tis. Kč, tj. schodkem ve výši 

66 586,6 tis. Kč. Na základě usnesení zastupitelstva hlavního města Praha ze dne 16.12.2021 byl MČ 

navýšen neinvestiční příspěvek a to na 94 244 tis. Kč. 

To znamená, že objem příjmů bude navržen ve výši 162 114,4 tis. Kč a se sníženým schodkem ve výši 

65 590,6 tis. Kč. Běžné výdaje činí 175 112,0 tis. Kč, kapitálové (investiční) 52 593,0 tis. Kč. 

Navržený schodek je plně kryt prostředky na rozpočtových účtech, které k 30. 11. 2021 činí 120 289,1 

tis. Kč. 

Zdroje rozpočtu na rok 2022 tvoří předpokládané příjmy ve výši 

162 114,4 tis. Kč a část zůstatku na rozpočtových účtech (nevyčerpaných prostředků z minulých let) 

ve výši 65 590,6 tis. Kč. Dle metodického pokynu magistrátu hl. města Prahy nelze do zůstatků na 

rozpočtových účtech na konci období započítat nevyčerpané dotace za předchozí období. Tyto 

prostředky budou do rozpočtu MČ zahrnuty po finančních vypořádání za rok 2021. 

 

U daňových příjmů došlo oproti roku 2021 k navýšení daně z nemovitostí o 11 mil. Kč, místní a 

správní poplatky jsou rozpočtovány na úrovni skutečnosti v roce 2021, navýšení o 215 tis. Kč. 

 

U nedaňových příjmů došlo k minimálnímu nárustu oproti roku 2021 a to o 418 tis. Kč, z toho nárust 

u přijatých sankčních plateb o 205 tis. Kč (přihlédnuto ke skutečnému plnění roku 2021), přijatých 

neinvestičních darů či k navýšení přijatých nekapitálových náhrad (tvoří převážně refundace mezd ze 

zdaňované činnosti za prosinec minulého roku, která se promítne do ledna 2022) 

Zároveň došlo ke snížení o 200 tis. Kč odvodu z příspěvkových organizací. 

 

Na rok 2022 nejsou v návrhu rozpočtu plánovány přijaté investiční dary, pouze neinvestiční, a to ve 

výši 400 tis. Kč. 

 

Co se týče příjmů z dotačních vztahů došlo k mírnému navýšení příspěvku na výkon státní správy a 

to o 113,8 tis. Kč. U příspěvku na provoz z hl. města Prahy došlo ke snížení o 172 tis. Kč. 
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Na rok 2022 jsou převody ze zdaňované činnosti navýšeny o 400 tis. Kč oproti schválenému rozpočtu 

na rok 2021 a to o příjmy z inzerce HPZ. 

 

Celkové výdaje jsou navrženy ve výši 227 705,0 tis. Kč, z toho běžné neinvestiční výdaje činí 

175 112,0 tis. Kč (nárůst o 3 709,0 tis. Kč), kapitálové (investiční) výdaje činí 52 593,0 tis. Kč 

(zvýšení o 3 734,0 tis. Kč). 

 

U běžných výdajů bylo nutné reagovat na změny pro rok 2022 a to zejména nárůst cen energií a tím 

navýšení všech komodit, potřeb oprav majetku, nároky na jednorázové nákupy v oblasti informačních 

technologií apod.  

Bohužel nemohly být pokryty všechny požadavky odborů i příspěvkových organizací na výdaje roku 

2022 (původní návrh byl cca 320 mil. Kč), navrženo tedy 227.705 tis. Kč. 

Veškeré navržené výdaje zajišťují běžných chod městské části včetně příspěvkových organizací. 

Samozřejmě v případě, že během roku 2022 vyplyne požadavek na dokrytí některého výdeje, bude 

řešeno například u příspěvkových organizací účelovou dotací. 

 

Největší navýšení oproti roku 2021 je běžných výdajů u odboru místního hospodářství a to o 2.984 

tis. Kč. Například v kapitole 02 městská infrastruktura je navýšení o 2.320 tis. Kč, a to zejména 

navýšení nákladů na sekání trav. ploch (nová smlouva) a to o 1.210 tis. Kč, na kompostárně na opravy 

o 750 tis. Kč (z důvodu repase drtiče), na údržbu a opravu chodníků a cyklostezek a to o 500 tis. Kč. 

 

Další výraznější navýšení běžných výdajů je u odboru kanceláře úřadu a to o 7.519 tis. Kč. 

Největší objem finančních prostředků je na platy zaměstnanců, který byl proti roku 2021 navýšen 

zejména z důvodu převedení platů zaměstnanců pečovatelské služby a sociálních věcí, dále se zde 

projevuje vliv postupu zaměstnanců do vyšších tarifů a v neposlední řadě i navýšení počtu zaměstnanců 

(o 1 zaměstnance). 

Nově v odboru kanceláře úřadu jsou navrženy výdaje na dobrovolné hasiče v objemu 350 tis. Kč a na 

tisk zpravodaje částka 270 tis. Kč. 

 

Do návrhu rozpočtu kapitálových výdajů na rok 2022 byly zařazeny akce v celkovém objemu 

52 593,0 tis. Kč, navýšení oproti roku 2021 činí 3.734 tis. Kč. Jedná se pouze o akce, kde existují 

smluvní závazky Městské části.  Nejvýznamnější položkou je výstavba tělocvičny v ulici Jívanská ve 

výši 30 mil. Kč. Dále pak výstavba vícegeneračního domu Náchodská 865 ve výši 7.800 tis. Kč, 

rekonstrukce komunikace Podůlší ve výši 2.500 tis. Kč, na výkup pozemků je navrženo 2 mil. Kč. 

V odboru informatiky jsou navrženy výdaje na nové diskové pole a nový switch ve výši 1.9 mil. Kč. 

 

Plán zdaňované (hospodářské) činnosti na rok 2021 

 

V celkových nákladech ve výši 15.793,5 tis. Kč jsou především náklady na opravy domů, mzdové 

náklady zaměstnanců zabývajících se zdaňovanou činností, navýšení oproti roku 2021 je plánováno ve 

výši 1.377 tis. Kč. 

Výnosy jsou plánované v celkové výši 24.695,5 tis. Kč, navýšení o 1.499 tis. Kč. Nejvyšší položkou 

jsou výnosy z pronájmu bytových a nebytových prostor. Nově jsou zde zařazeny finanční prostředky za 

inzerci ve zpravodaji, a to ve výši 400 tis. Kč. 

 

Plánovaný zisk před zdaněním činí 8 902,0 tis. Kč. 

 

Diskuse: J. Hájková, BBA, PhDr. M. Březina (ředitel ZŠ Stoliňská), Mgr. P. Měšťan, JUDr. B. F. 

Lukšová,  

H. M. Moravcová předložila protinávrh, aby byla oprava kaple na Křovinově náměstí byla v rozpočtu 

OHSaI zařazena do investic (jako vstřícné prostředky k žádosti o dotaci na celkovou rekonstrukci kaple) 

Mgr. A. Cibochová, Bc. J. Šebek, Bc. I. Vlasáková (vedoucí OE) 



 
Zápis je zveřejněn anonymizovaný z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných 

osobních údajů v souladu s Nařízením Evropského parlamentu a Rady (EU) č. 2016/679 (GDPR) 

a další platnou právní úpravou. 
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Pan starosta přerušil rozpravu k rozpočtu z důvodu vyhraněného času pro Dotazy a interpelace z řad 

veřejnosti nezastupitelů 

 

Pan Petr Růžička, starosta SDH Chvaly poděkoval za podporu v r. 2021 a popřál všem Veselé Vánoce 

a šťastný nový rok. 

 

Další z občanů se nepřihlásil. Pan starosta ukončil tento bod a pokračovala diskuse k bodu 4.01 Návrh 

rozpočtu MČ Praha 20 na r. 2022: 

Bc. J. Šebek předložil protinávrh o navýšení finančních prostředků dle požadavků paní ředitelky DDM  

o 114 tis. Kč, aby celkem v rozpočtu bylo pro DDM 264 tis. Kč. 

 

Technická poznámka: H. M. Moravcová 

 

Mgr. J. Beneda 

 

Bc. J. Šebek předložil další protinávrh o navýšení finančních prostředku na individuální dotace v oblasti 

sportu o 500 tis. Kč, celkem tedy na 1,5 mil. Kč. 

Ing. M. Vacek 

R. Stára, předseda finančního výboru informoval, že finanční výbor na svém jednání projednal návrh 

rozpočtu na r. 2022 a doporučil ho ke schválení. 

 

Pan starosta ukončil rozpravu. 

18:21 hod. 10-ti minutová přestávka. 

 

Přestávka ukončena v 18:35 hod. a pan starosta požádal, členku návrhového výboru, paní H. M. 

Moravcovou o shrnutí předložených protinávrhů. 

 

Paní H. M. Moravcová shrnula celkem 3 protinávrhy k rozpočtu. 

Poslední, tedy třetí, byl protinávrh zastupitele pana Bc. J. Šebka o navýšení finančních prostředku na 

individuální dotace v oblasti sportu na celkem 1,5 mil. Kč (navýšení o 500 tis. Kč) 

 

Druhý protinávrh předložený zastupitelem panem Bc. J. Šebkem o navýšení finančních prostředků pro 

DDM na celkem 264 tis. Kč (navýšení o 114 tis. Kč) 

 

A první protinávrh zastupitelky, paní H. M. Moravcové o přesun finančních prostředků na opravu kaple 

na Křovinově náměstí z oprav na investice. 

 

Pan starosta nechal hlasovat o posledním (3.) protinávrhu předloženém panem Bc. J. Šebkem o navýšení 

finančních prostředku na individuální dotace v oblasti sportu na celkem 1,5 mil. Kč (navýšení o 500 tis. 

Kč): 

Alexová Eva nezařazená\ý Zdržel se 

Mgr. Beneda Jiří SPP Zdržel se 

Mgr. Cibochová Alžběta HOP Zdržel se 

Mgr. Moudrý Jakub Počernice JINAK Zdržel se 

Češpivová Daria HOP Pro 

Hájková Jana BBA ANO 2011 Zdržel se 

Ing. Herian Milan SPP Omluven 

Hošek Vladimír Počernice JINAK Zdržel se 

Ing. Jukl Jindřich ODS s NKHP Pro 



 
Zápis je zveřejněn anonymizovaný z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných 
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Ing. arch. Karhanová Grigoryan Kristine Šance p. P. Pro 

Kočí Jaroslav KSČM Pro 

Bc. Kočí Jaroslav Šance p. P. Pro 

Bc. Liška Ivan ODS s NKHP Pro 

Mgr. Měšťan Petr  ODS s NKHP Pro 

Moravcová Markulinec Hana Šance p. P. Pro 

Mucha Zbyněk  HOP Omluven 

Polydorová Karla  SPP Zdržel se 

Mgr. Růžička Petr, DiS. nezařazená\ý Omluven 

Ing. Římal Zbyněk ANO 2011 Pro 

Mgr. Skalický Pavel  HOP Pro 

Stára Richard  ODS s NKHP Pro 

Bc. Šebek Jiří HOP Pro 

Mgr. Štrobová Alena HOP Omluven 

Ing. Vacek Miloš  HOP Zdržel se 

Ing. Wágner Pavel Šance p. P. Pro 

Pro: 13 (52%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 8 (32%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 

Protinávrh č. 3 byl schválen. 

 

Pan starosta nechal hlasovat o druhém protinávrhu pana Bc. J. Šebka o navýšení finančních prostředků 

pro DDM na celkem 264 tis. Kč (navýšení o 114 tis. Kč): 

Alexová Eva nezařazená\ý Zdržel se 

Mgr. Beneda Jiří SPP Zdržel se 

Mgr. Cibochová Alžběta HOP Pro 

Mgr. Moudrý Jakub Počernice JINAK Zdržel se 

Češpivová Daria HOP Pro 

Hájková Jana BBA ANO 2011 Pro 

Ing. Herian Milan SPP Omluven 

Hošek Vladimír Počernice JINAK Zdržel se 

Ing. Jukl Jindřich ODS s NKHP Zdržel se 

Ing. arch. Karhanová Grigoryan Kristine Šance p. P. Zdržel se 

Kočí Jaroslav KSČM Zdržel se 

Bc. Kočí Jaroslav Šance p. P. Zdržel se 

Bc. Liška Ivan ODS s NKHP Zdržel se 

Mgr. Měšťan Petr  ODS s NKHP Zdržel se 

Moravcová Markulinec Hana Šance p. P. Zdržel se 

Mucha Zbyněk  HOP Omluven 

Polydorová Karla  SPP Pro 

Mgr. Růžička Petr, DiS. nezařazená\ý Omluven 

Ing. Římal Zbyněk ANO 2011 Zdržel se 

Mgr. Skalický Pavel  HOP Pro 

Stára Richard  ODS s NKHP Zdržel se 

Bc. Šebek Jiří HOP Pro 

Mgr. Štrobová Alena HOP Omluven 



 
Zápis je zveřejněn anonymizovaný z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných 
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Ing. Vacek Miloš  HOP Zdržel se 

Ing. Wágner Pavel Šance p. P. Zdržel se 

Pro: 6 (24%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 15 (60%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 

Protinávrh č. 2 nebyl schválen. 

 

Pan starosta nechal hlasovat o prvním protinávrhu paní H. M. Moravcové o přesun finančních prostředků 

na opravu kaple na Křovinově náměstí z oprav na investice: 

Alexová Eva nezařazená\ý Pro 

Mgr. Beneda Jiří SPP Zdržel se 

Mgr. Cibochová Alžběta HOP Pro 

Mgr. Moudrý Jakub Počernice JINAK Pro 

Češpivová Daria HOP Pro 

Hájková Jana BBA ANO 2011 Zdržel se 

Ing. Herian Milan SPP Omluven 

Hošek Vladimír Počernice JINAK Pro 

Ing. Jukl Jindřich ODS s NKHP Pro 

Ing. arch. Karhanová Grigoryan Kristine Šance p. P. Pro 

Kočí Jaroslav KSČM Pro 

Bc. Kočí Jaroslav Šance p. P. Pro 

Bc. Liška Ivan ODS s NKHP Pro 

Mgr. Měšťan Petr  ODS s NKHP Pro 

Moravcová Markulinec Hana Šance p. P. Pro 

Mucha Zbyněk  HOP Omluven 

Polydorová Karla  SPP Zdržel se 

Mgr. Růžička Petr, DiS. nezařazená\ý Omluven 

Ing. Římal Zbyněk ANO 2011 Pro 

Mgr. Skalický Pavel  HOP Pro 

Stára Richard  ODS s NKHP Pro 

Bc. Šebek Jiří HOP Pro 

Mgr. Štrobová Alena HOP Omluven 

Ing. Vacek Miloš  HOP Zdržel se 

Ing. Wágner Pavel Šance p. P. Pro 

Pro: 17 (68%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 4 (16%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 

Protinávrh č. 1 byl schválen. 

 

Pan starosta přečetl návrh na usnesení a nechal hlasovat o usnesení v upraveném znění (úprava spočívá 

v doplnění 2 výše schválených protinávrhů): 

Alexová Eva nezařazená\ý Pro 

Mgr. Beneda Jiří SPP Zdržel se 

Mgr. Cibochová Alžběta HOP Zdržel se 

Mgr. Moudrý Jakub Počernice JINAK Pro 

Češpivová Daria HOP Pro 

Hájková Jana BBA ANO 2011 Zdržel se 

Ing. Herian Milan SPP Omluven 



 
Zápis je zveřejněn anonymizovaný z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných 
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Hošek Vladimír Počernice JINAK Pro 

Ing. Jukl Jindřich ODS s NKHP Pro 

Ing. arch. Karhanová Grigoryan Kristine Šance p. P. Pro 

Kočí Jaroslav KSČM Pro 

Bc. Kočí Jaroslav Šance p. P. Pro 

Bc. Liška Ivan ODS s NKHP Pro 

Mgr. Měšťan Petr  ODS s NKHP Pro 

Moravcová Markulinec Hana Šance p. P. Pro 

Mucha Zbyněk  HOP Omluven 

Polydorová Karla  SPP Zdržel se 

Mgr. Růžička Petr, DiS. nezařazená\ý Omluven 

Ing. Římal Zbyněk ANO 2011 Pro 

Mgr. Skalický Pavel  HOP Pro 

Stára Richard  ODS s NKHP Pro 

Bc. Šebek Jiří HOP Pro 

Mgr. Štrobová Alena HOP Omluven 

Ing. Vacek Miloš  HOP Zdržel se 

Ing. Wágner Pavel Šance p. P. Pro 

Pro: 16 (64%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 5 (20%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 

Usnesení bylo schváleno. 

 

Usnesení číslo: ZMC/24/3/0301/21 

Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) schvaluje 

návrh Rozpočtu MČ Praha 20 na rok 2022 dle předložených příloh s celkovým objemem příjmů 

ve výši 162 114,4 tis. Kč, celkovým objemem výdajů ve výši 228 205,0 tis. Kč a plánovaným 

schodkem ve výši 66 090,6 tis. Kč. Schodek je kryt třídou 8 - financování. 

• příloha č. 1: důvodová zpráva - komentář 

• příloha č. 2: rozpočet MČ Praha 20 na rok 2022 (rozpis výdajů) 

• příloha č. 3: investice zařazené do rozpočtu MČ Praha 20 na rok 2022 

• příloha č. 4: počet zaměstnanců a objem prostředků na platy zaměstnanců MČ Praha 20 a 

příspěvkových organizací zřízených MČ Praha 20 

• příloha č. 5: rozpočet účelového fondu MČ Praha 20 (Sociální fond) na rok 2022 

• příloha č. 6: plán zdaňované (hospodářské) činnosti MČ Praha 20 na rok 2022 

• příloha č. 7: výše příspěvků pro příspěvkové právnické osoby (organizace) na rok 2022 

2) schvaluje 

návrh střednědobého rozpočtového výhledu MČ Praha 20 do roku 2027 dle přílohy č. 8 tohoto 

materiálu 



 
Zápis je zveřejněn anonymizovaný z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných 
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3) schvaluje 

návrh na zmocnění Rady MČ Praha 20 k provádění rozpočtových opatření na rok 2022 dle 

přílohy č. 9 tohoto materiálu 

4) ukládá 

vyvěsit na úřední desku schválený rozpočet MČ Praha 20 na rok 2022 včetně důvodové zprávy 

(komentář) a příloh č. 2 - 7 tohoto materiálu a návrh rozpočtového výhledu MČ Praha 20 do 

roku 2027 dle přílohy č. 8 tohoto materiálu 

Zodpovídá  

1. Bc. Ivana Vlasáková, Vedoucí ekonomického odboru  

Termín: 05.01.2022     

 

5) ukládá 

zasílat k informaci všem členům ZMČ Praha 20 a všem členům Finančního výboru ZMČ Praha 

20 návrhy všech rozpočtových opatření schvalovaných RMČ a ZMČ, a to před jejich 

schválením v příslušném orgánu 

Zodpovídá  

1. Bc. Ivana Vlasáková, Vedoucí ekonomického odboru  

Termín: 31.12.2022     

 

 

Pan starosta konstatoval, že rozpočet na r. 2022 je tímto schválen a všem, kteří se konstruktivně podíleli 

na tvorbě rozpočtu poděkoval. 

 
4.02 Rozpočtové provizorium MČ Praha 20 na rok 2022 

Materiál předložil Mgr. Petr Měšťan, starosta 

 

Vzhledem ke schválení rozpočtu pro rok 2022, předkladatel tento materiál stáhl.  

 

 
4.03 Informace o rozpočtových opatřeních č. 90 až č. 104 schválených Radou MČ Praha 20 v roce 

2021 

Materiál předložil Mgr. Petr Měšťan, starosta 

 

Zastupitelé vzali na vědomí informaci o rozpočtových opatřeních č. 90 až č. 104 schválených Radou 

MČ Praha 20 v roce 2021. 

 

 
5. Různé 

5.01 Žádost spolku SH ČMS - Sbor dobrovolných hasičů Praha - Chvaly o změnu darovací 

smlouvy č. S/30/2021/0029 akce "Hasičský ples" 

Materiál předložila Jana Hájková, BBA, zastupitelka 

 

Vzhledem k aktuálnímu vývoji epidemie koronaviru byla paní J. Hájková jako člen plesového výboru 

pověřena požádat ZMČ P0raha 20 o předložení návrhu dodatku k výše uvedené darovací smlouvě do 

programu k jednání zastupitelstva. 



 
Zápis je zveřejněn anonymizovaný z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných 
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Do diskuse se nikdo nepřihlásil.  

 

Pan starosta požádala předkladatelku o přečtení návrhu usnesení a nechal hlasovat: 

Alexová Eva nezařazená\ý Pro 

Mgr. Beneda Jiří SPP Pro 

Mgr. Cibochová Alžběta HOP Pro 

Mgr. Moudrý Jakub Počernice JINAK Zdržel se 

Češpivová Daria HOP Pro 

Hájková Jana BBA ANO 2011 Pro 

Ing. Herian Milan SPP Omluven 

Hošek Vladimír Počernice JINAK Pro 

Ing. Jukl Jindřich ODS s NKHP Pro 

Ing. arch. Karhanová Grigoryan Kristine Šance p. P. Pro 

Kočí Jaroslav KSČM Pro 

Bc. Kočí Jaroslav Šance p. P. Pro 

Bc. Liška Ivan ODS s NKHP Pro 

Mgr. Měšťan Petr  ODS s NKHP Pro 

Moravcová Markulinec Hana Šance p. P. Pro 

Mucha Zbyněk  HOP Omluven 

Polydorová Karla  SPP Pro 

Mgr. Růžička Petr, DiS. nezařazená\ý Omluven 

Ing. Římal Zbyněk ANO 2011 Pro 

Mgr. Skalický Pavel  HOP Pro 

Stára Richard  ODS s NKHP Pro 

Bc. Šebek Jiří HOP Pro 

Mgr. Štrobová Alena HOP Omluven 

Ing. Vacek Miloš  HOP Pro 

Ing. Wágner Pavel Šance p. P. Pro 

Pro: 20 (80%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 1 (4%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 

Usnesení bylo schváleno. 

 

Usnesení číslo: ZMC/24/6/0302/21 

Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) bere na vědomí 

informaci spolku SH ČMS - Sbor dobrovolných hasičů Praha - Chvaly o změnu darovací 

smlouvy č. S/30/2021/0029 z důvodu vyhlášeného nouzového stavu na území ČR. 

2) schvaluje 

dodatek č. 1 k darovací smlouvě č. S/30/2021/0029 dle požadavku žadatele, spolku Sbor 

dobrovolných hasičů Praha - Chvaly 

3) ukládá 

informovat spolek SH ČMS - Sbor dobrovolných hasičů Praha - Chvaly o usnesení ZMČ o 

usnesení ZMČ ve věci schválení dodatku č. 1 k darovací smlouvě č. S/30/2021/0029. 

 



 
Zápis je zveřejněn anonymizovaný z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných 
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Zodpovídá  

1. RMČ  

Termín: 15.01.2022     

 

4) ukládá 

uzavřít se spolkem SH ČMS - Sbor dobrovolných hasičů Praha - Chvaly Náchodská 754/94, 

193 00 Praha 9 - Horní Počernice, IČO: 65999100, dodatek č. 1 k darovací smlouvě č. 

S/30/2021/0029. 

Zodpovídá  

1. RMČ  

Termín: 15.01.2022     

 

 
5.02 Zřízení jednotky sboru dobrovolných hasičů 

Materiál předložil Mgr. Petr Měšťan, starosta 

 

Zastupitelstvo městské části Praha 20 Usnesením číslo ZMC/21/7/0625/21 ze dne 28. 6. 2021 doporučilo 

zřízení JSDH uložilo pokračování v přípravných krocích k založení JSDH – JPO N. Městská část je 

oprávněna zřizovat podle zák. č. 133/1985 Sb. o požární ochraně, ve znění pozdějších předpisů, 

ustanovení § 29 odst. 1 písm. a) jednotku sboru dobrovolných hasičů. 

 

Do diskuse se nikdo nepřihlásil. 

Pan starosta nechal hlasovat o předloženém návrhu usnesení: 

Alexová Eva nezařazená\ý Pro 

Mgr. Beneda Jiří SPP Pro 

Mgr. Cibochová Alžběta HOP Pro 

Mgr. Moudrý Jakub Počernice JINAK Zdržel se 

Češpivová Daria HOP Pro 

Hájková Jana BBA ANO 2011 Pro 

Ing. Herian Milan SPP Omluven 

Hošek Vladimír Počernice JINAK Zdržel se 

Ing. Jukl Jindřich ODS s NKHP Pro 

Ing. arch. Karhanová Grigoryan Kristine Šance p. P. Pro 

Kočí Jaroslav KSČM Pro 

Bc. Kočí Jaroslav Šance p. P. Pro 

Bc. Liška Ivan ODS s NKHP Pro 

Mgr. Měšťan Petr  ODS s NKHP Pro 

Moravcová Markulinec Hana Šance p. P. Pro 

Mucha Zbyněk  HOP Omluven 

Polydorová Karla  SPP Pro 

Mgr. Růžička Petr, DiS. nezařazená\ý Omluven 

Ing. Římal Zbyněk ANO 2011 Pro 

Mgr. Skalický Pavel  HOP Pro 

Stára Richard  ODS s NKHP Pro 
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Bc. Šebek Jiří HOP Pro 

Mgr. Štrobová Alena HOP Omluven 

Ing. Vacek Miloš  HOP Pro 

Ing. Wágner Pavel Šance p. P. Pro 

Pro: 19 (76%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 2 (8%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 

Usnesení bylo schváleno. 

 

Usnesení číslo: ZMC/24/7/0303/21 

Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) schvaluje 

zřízení Jednotky sboru dobrovolných hasičů Horní Počernice. 

2) ukládá 

zřídit Jednotku sboru dobrovolných hasičů Horní Počernice 

Zodpovídá  

1. Mgr. Petr Měšťan, Starosta  

Termín: 01.01.2022    

 

Pan starosta konstatoval, že je tímto zřízena Jednotka sboru dobrovolných hasičů Horní Počernice. 

Hasičům pogratuloval a popřál hodně štěstí a veselé Vánoce. 

 
5.03 Schválení výplaty peněžitého plnění fyzickým osobám, které nejsou členy zastupitelstva MČ 

Praha 20, za výkon funkce členů výborů ZMČ a komisí RMČ za rok 2021 

Materiál předložil Mgr. Petr Měšťan, starosta 

 

Dne 23.9.2019 Zastupitelstvo MČ přijalo usnesení č. ZMC/6/15/0124/19 ve věci návrhu systému 

peněžitého plnění poskytovaných členům výborů ZMČ a komisí RMČ, kteří nejsou členy Zastupitelstva 

MČ. Tajemníci a předsedové výborů a komisí byli vyzváni ke spolupráci s tím, aby sdělili četnost 

jednání jejich výborů/komisí v roce 2021 a účast jednotlivých členů na těchto jednáních v podobě 

vyplněné tabulky. 

 

Diskuse: K. Polydorová, Mgr. A. Cibochová 

Po ukončení diskuse pan starosta přečetl návrh usnesení a nechal hlasovat: 

Alexová Eva nezařazená\ý Pro 

Mgr. Beneda Jiří SPP Pro 

Mgr. Cibochová Alžběta HOP Zdržel se 

Mgr. Moudrý Jakub Počernice JINAK Pro 

Češpivová Daria HOP Pro 

Hájková Jana BBA ANO 2011 Pro 

Ing. Herian Milan SPP Omluven 

Hošek Vladimír Počernice JINAK Pro 

Ing. Jukl Jindřich ODS s NKHP Pro 

Ing. arch. Karhanová Grigoryan Kristine Šance p. P. Pro 

Kočí Jaroslav KSČM Pro 

Bc. Kočí Jaroslav Šance p. P. Pro 
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Bc. Liška Ivan ODS s NKHP Pro 

Mgr. Měšťan Petr  ODS s NKHP Pro 

Moravcová Markulinec Hana Šance p. P. Pro 

Mucha Zbyněk  HOP Omluven 

Polydorová Karla  SPP Pro 

Mgr. Růžička Petr, DiS. nezařazená\ý Omluven 

Ing. Římal Zbyněk ANO 2011 Pro 

Mgr. Skalický Pavel  HOP Pro 

Stára Richard  ODS s NKHP Pro 

Bc. Šebek Jiří HOP Pro 

Mgr. Štrobová Alena HOP Omluven 

Ing. Vacek Miloš  HOP Nehlasoval 

Ing. Wágner Pavel Šance p. P. Pro 

Pro: 19 (76%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 1 (4%)  Nehlasovalo: 1 (4%) 

Usnesení bylo schváleno. 

 

Usnesení číslo: ZMC/24/8/0304/21 

Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) bere na vědomí 

předložený jmenný seznam fyzických osob, které nejsou členy Zastupitelstva MČ, tvořící 

neveřejnou přílohu tohoto usnesení, včetně výše navrhované odměny za výkon jejich funkce ve 

výborech ZMČ a komisích RMČ v roce 2021. 

2) schvaluje 

poskytnutí peněžitého plnění fyzickým osobám, které nejsou členy Zastupitelstva MČ, dle 

předloženého jmenného seznamu tvořícího neveřejnou přílohu tohoto usnesení, včetně výše 

navrhované odměny za výkon jejich funkce ve výborech ZMČ a komisích RMČ v roce 2021. 

Zodpovídá  

1. Mgr. Petr Měšťan, Starosta  

Termín: 20.12.2021     

 

3) ukládá 

EO ve spolupráci s OKÚ vyplacení schváleného peněžitého plnění fyzickým osobám v 

nejbližším výplatním termínu. 

Zodpovídá  

1. Odbor kancelář úřadu  

Termín: 17.01.2022     

 

2. Odbor ekonomický  

Termín: 17.01.2022     
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5.04 Zpráva o činnosti RMČ Praha 20 

Materiál předložil Mgr. Petr Měšťan, starosta 

 

Zastupitelům jsou předložena usnesení RMČ Praha 20 ze dne 5.11., 10.11., 22.11., 29.11. a 3.12.2021.  

 

Zastupitelé vzali na vědomí Zprávu o činnosti RMČ Praha 20 za uplynulé období. 

 

 
6. Dotazy a interpelace členů ZMČ Praha 20 

 

Vladimír Hošek upozornil na nahnutý strom u Chvalského rybníku a požádal o řešení. 

Pan starosta požádal tajemnici úřadu, aby zajistila řešení tohoto upozornění. 

  

Karla Polydorová se zeptala: 

- jestli budou na webu doplněny všechny zápisy z jednání Finančního výboru. 

Předseda finančního výboru, pan Richard Stára odpověděl. 

 

- jestli se chystá změna ve způsobu odměňování za činnost v komisích, v tom, že by se odměňovala 

účast v komisi jen za fyzickou účast. 

Na dotaz odpověděla tajemnice úřadu, paní JUDr. B. F. Lukšová. 

 

- poděkovala za pozvání na schůzku se spolkem Oživení a požádala, jestli by mohla být na schůzku 

přizvána také redaktorka Hornopočernického zpravodaje a předseda, případně místopředseda redakční 

rady. 

Pan starosta odpověděl. 

 

Technická poznámka: Ing. Z. Římal 

 

Jana Hájková, BBA  

Požádala, aby tato interpelace byla uvedená v zápise v plném znění. Dotaz se týká Rozpočtového 

opatření č. 112 - přesun finančních prostředků v rámci rozpočtu ve výši 42.tis. Kč na likvidaci černé 

skládky na Bílém vrchu.  

„V důvodové zprávě je uvedeno, že vedoucí OMH požádal o přesun finančních prostředků z rezervy na 

likvidaci černé skládky, která se nachází na území MČ v lokalitě Bílý vrch. 

Po dotazu pana Šimáčka jsem zjistila, že on o nic takového nežádal a ty peníze ani nejdou do rozpočtu 

jeho odboru 

Mohl by zpracovatel, který se zapomněl podepsat, chybí tam datum chybí tam jméno vysvětlit, jak k tomu 

mohlo dojít.  

Kdo tu černou skládku požadoval odstranit? 

Co je důvodem toho, že likvidaci černé skládky poptáváme externě, když dosavadní praxí bylo, že běžné 

černé skládky likviduje naše městská část svépomocí? 

Dále je v důvodové zprávě uvedeno, že bylo realizováno poptávkové řízení. Na to konto bych požádala 

o zaslání kopií všech odeslaných a přijatých poptávek a nabídek. Zároveň prosím o zaslání čísla 

pozemku, rozsah skládky a fotodokumentaci, kterou má úřad jistě k dispozici. 

Proč se na to ptám. My, co jsme seděli na radnici s paní bývalou starostku Alenu Štrobovou, tak si 

pamatujeme pana Stáru, který přišel na jednání Rady a dal nám dotaz jakým způsobem vyřešíme skládku 

na Bílém vrchu na jeho části pozemku. Ta odpověď byla taková, že on si skládku na svém pozemku má 

zlikvidovat ve své režii. Já si pamatuji, že jste tam byl jednou, A. Štrobová jak jsem s ní dneska hovořila, 

si pamatuje, že jste o to žádal minimálně dva krát. Kolegové mi možná dají za pravdu. Následně jste o 

totéž žádal v době, kdy přišel na radnici pan Mgr. Měšťan a následně pan starosta Petr Měšťan se snažil 

vyřešit skládky z kovidového účtu, což mu MHMP neumožnil. Já v tuto chvíli nemám informace, abych 

soudila, já se mohu pouze podívat na satelitní mapu a jedinou skládku, kterou vidím je právě na vašem 
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pozemku. Pokud si pamatuji, tak ta skládka tak jak jsem na to koukala v časovém rozmezí už je tam od 

roku 2018, 2019 možná ještě dýl. Rozhodně to není skládka, která by vznikla v minulém, nebo letošním 

roce. Co se týče toho území na Bílém vrchu, které je naší MČ, tak ten polorozpadlý objekt kasáren v tuto 

chvíli pronajímáme, stavební firma tam skladuje lešení. Takže pochybuji, že by stavební firma, která tam 

uskladňuje svůj stavební materiál si tam zároveň udělala skládku. Sama jsem tam byla, byla jsem tam 

v sobotu a na území MČ žádná skládka není. Takže může mi v tuto chvíli říct někdo, kde skutečně je ta 

skládka, kterou za 42 tis. Kč naše MČ odstraňuje? Ještě doplním, že jsem zároveň dala dotaz na vedoucí 

OŽPD paní Mgr. Bidlovou a ta mě dnes informovala o tom, že o žádné skládce na Bílém vrchu neví a 

pokud by to byla skládka na našem pozemku tak jsme samozřejmě nuceni ji odstranit, ale pokud by to 

byla skládka na cizím pozemku, který není MČ, pak by ji měl odstranit majitel toho pozemku. Mohu 

poprosit o odpověď tedy.“  

 

Technická poznámka: R. Stára, K. Polydorová navrhla pozvat zastupitelé, kteří mají zájem na Bílý 

vrch a ukázat, o kterou skládku se jedná. 

 

K tématu černé skládky proběhla diskuse: Mgr. P. Měšťan, J. Hájková, BBA, Mgr. V. Bidlová 

 

Technická poznámka: K. Polydorová  

 

Pan starosta na interpelaci paní J. Hájkové, BBA částečně odpověděl. Na interpelaci bude odpovězeno 

písemně. 

 

Technická poznámka: H. M. Moravcová  

 

Mgr. Jiří Beneda navázal na interpelaci ze zasedání ZMČ v září 2021, a zeptal se, jestli už úřad obdržel 

vyjádření z Magistrátu hl. m. Prahy ve věci případného nezákonného postupu při zadávání veřejné 

zakázky na fasádu knihovny. 

Na dotaz odpověděla tajemnice úřadu, paní JUDr. B. F. Lukšová. 

 

J. Hájková, BBA požádala, aby úřad prověřil záznamy z jednání Rady ohledně požadavku úklidu 

skládky na Bílém vrchu. Dále se k tomu nebude vyjadřovat a počká na písemné stanovisko a doložení 

dokumentace.  

 

J. Hájková, BBA se zeptala, čeho se týká dodatek, který byl schválen Radou k cyklostezce Horní 

Počernice ul. Ve Žlíbku, úsek Běchovice, ul. K berance. a co to pro cyklisty znamená. 

Na dotaz odpověděl Ing. Z. Vavruška. 

 

Technická poznámka: K. Polydorová, R. Stára požádal paní Hájkovou, pokud má jakékoliv 

informace nebo důkazy o tom, že pan Stára osobně žádal, nebo snad vyřizoval odstranění 

skládky v bývalém vojenském areálu Bílý vrch, ať je předloží, jinak ať nezmiňuje jeho jméno. 
 

 

Hana Markulinec Moravcová předložila interpelaci na pana starostu, aby oficiálně vyzval zastupitelku, 

paní Janu Hájkovou, BBA, aby písemně doložila zde vznesená obvinění a v případě, že tomu tak nebude, 

aby jako starosta městské části požadoval omluvu.  

 

Technická poznámka: Mgr. P. Skalický, R. Stára, K. Polydorová, Bc. J. Šebek 

 

Jana Hájková, BBA v souvislosti se zhotovením studie proveditelnosti ohledně rekonstrukce a rozšíření 

Mumraje z roku 2020 se zeptala, jakým způsobem vedení podpoří v příštím roce Mumraj a proč 

investice na rekonstrukci Mumraje nebyla zařazena do rozpočtu. 

Na dotaz odpověděl pan starosta. 
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Jana Hájková, BBA se zeptala na aktuální stav projektové dokumentace na BD Beranka. 

Pan Ing. Z. Vavruška odpověděl. 

 

Ing. Miloš Vacek se zeptal na aktuální stav přípojek ke garáži u hasičárny, jestli se to podaří do konce 

roku. 

Pan Ing. Z. Vavruška odpověděl. 

 

Daria Češpivová se zeptala, jestli bude Hornopočernický zpravodaj vydávat a přijímat inzerci úřad 

místo Chvalského zámku? 

Pan starosta odpověděl. 

 

 
7. Závěr 

V 19:35 hod. pan starosta všem poděkoval za pozornost, za účast na zasedání ZMČ, popřál klidné 

Vánoce a zasedání ukončil.  

Zápis byl vyhotoven dne 7.1.2022. 

 

 

 

 

.................................................. ........................................ 

Mgr. Alžběta Cibochová v. r.  

zastupitelka 

Richard Stára v. r. 

zastupitel 

 

 

 

………………………… 

Mgr. Petr Měšťan v. r. 

starosta 

  

  

 

Ověřovatelé: Mgr. Alžběta Cibochová, zastupitelka 

Richard Stára, zastupitel 

Zapsala : Andrea Jandová, asistentka OKÚ 

 

 

V souladu s Nařízením Evropského parlamentu a Rady (EU) č. 2016/679 (GDPR) a 

souvisejících právních předpisů je dokument zveřejněn v upravené podobě. 


